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Linschoten.’

Contactpersoon: W. J. Tempel, gemeentesecretaris

Geachte raadsleden. 

In onderstaand document treft u antwoorden op de vragen door de CDA-fractie gesteld. Omwille van 
de leesbaarheid hebben wij de nummering van de vragen aangepast en doorlopend gemaakt.

Technische vragen:
 

Het voorstel gaat er vanuit dat de gemeente alle herstelwerkzaamheden van de oevers voor 
haar rekening neemt. 
Vraag 1: Is het mogelijk dat de gemeente het initiatief neemt om namens de ca 200 
aanwonenden/grondeigenaren een collectieve claim neerlegt bij het waterschap vanwege het 
ontbreken van een goed onderwatertalud.
Heeft de huisadvocaat deze mogelijkheid onderzocht ?
 
Antwoord op vraag 1. 
De huisadvocaat heeft onderzoek gedaan hoe het zit met de onderhoudsplichten ten aanzien van de 
oevers van de Lange Linschoten en voor wiens rekening de kosten van herstel dienen te komen. 
Conclusie is dat in de eerste plaats de gemeente op grond van de Wegenwet als wegbeheerder 
onderhoudsplichtig is ten aanzien van de berm langs de wegen langs de Lange Linschoten (voor zover 
gelegen binnen de gemeentegrenzen). Nu de berm tevens het talud/de oever betreft, is de gemeente 
gehouden zodanig onderhoud uit te voeren dat de stabiliteit van de weg gewaarborgd is. Afhankelijk 
van of daarnaast sprake is van normaal (de grondeigenaren) of buitengewoon (het waterschap) 
onderhoud aan het droge profiel of noodzakelijk onderhoud aan het natte profiel (het waterschap) 
zijn de grondeigenaren of het waterschap onderhoudsplichtig. Uit de onderzoeksgegevens die tot op 
heden zijn verzameld en op naar aanleiding waarvan ook een Noodverordening afgekondigd is, kan 
geconcludeerd worden dat sprake is van noodzakelijk onderhoud aan het natte profiel. 

Claims al dan niet namens omwonenden zouden tot  een belangrijke vertraging van de aanpak  
leiden. Ook is de vraag of unanimiteit onder de omwonenden bestaat en of alle omwonenden 
belangenvrij kunnen procederen.

 

De intentieovereenkomst stelt dat Partijen in gemeenschappelijkheid werken aan realisatie 
van het project tegen maatschappelijk acceptabele kosten. In het projectplan op hoofdlijnen 
worden de financiën verder uitgewerkt. 
Vraag 2: Wat is de reden dat in het voorstel er nu vanuit wordt gegaan, gelet op de afgesloten 
intentieovereenkomst, de gemeente het volledig herstel van de oevers voor haar rekening 
neemt.
Vraag 3: Is de gemeente voornemens om nog gemaakte kosten terug te vorderen bij de 
partijen die de intentieovereenkomst ook ondertekend hebben en zo nee, waarom niet.



Antwoord op vragen  2 en 3:  In de intentie verklaring wordt uitgesproken om gezamenlijk te werken 
aan een oplossing voor de problematiek van de oevers langs de Lange Linschoten..  Zoals in het 
Raadsvoorstel is aangegeven hebben wij meerdere malen het HDSR verzocht om een bijdrage aan de 
kosten voor het stabiliseren van de oever omdat zij hierbij ook een belang hebben. Echter zonder 
resultaat. Wij kiezen er voor op eigen kosten het proces in gang te zetten. 

In de kostenraming is het oprichten van een knotploeg opgenomen voor het toekomstig 
onderhoud van de bomen.
Vraag 4: Waarom deze keuze.
Vraag 5: wat is het verschil in structurele jaarlijkse lasten als niet de knotploeg de bomen 
onderhoudt doch de gemeente zelf middels een aannemer.

Antwoord op vraag 4: De  voordelen van een knotgroep zijn: Samen werken in het landschap, 
burgerparticipatie, en eigenaarschap van het landschap. 
 
Antwoord op vraag 5 : Het is op dit moment nog niet in te schatten wat de jaarlijkse kosten zijn van 
een knotgroep. Dit is afhankelijk van het aantal bomen dat  wordt geplant, het aantal bomen dat de 
knotgroep (op termijn) per dag/knotseizoen knot, het aantal  vrijwilligers wat zich op gaat geven, het 
aantal gereedschap wat ze nodig hebben en wat het onderhoud hiervan kost enz, enz. 

 

Het is een gegeven dat door vaarbewegingen het talud in de loop der tijd afkalft/wegslijt als er 
geen adequate oeverbescherming wordt aangebracht. 
Vraag 6: Wordt een dergelijke, duurzame, oeverbescherming aangebracht en is deze in de 
kostenraming meegenomen.

Antwoord op vraag 6: Ja.

Vraag 7: Zijn de kosten van deze oeverbescherming in rekening te brengen bij de 
vaarwegbeheerder die toestaat dat er op de Lange Linschoten met motorboten gevaren mag 
worden.

Antwoord op vraag 7:  In essentie blijft het een vraagstuk wie er onderhoudsplichtig is voor de oever 
en of diegene(n) hun onderhoudsplicht(en) is (zijn) nagekomen. Het is een feit dat er over de Lange 
Linschoten gevaren wordt. Indien er door de verantwoordelijken/onderhoudsplichtigen is aangegeven  
dat sprake is van een slechte oever en de vaarwegbeheerder treft vervolgens geen maatregelen, dan 
is de vaarwegbeheerder mogelijk schadeplichtig. 

Vraag 8: Als er geen oeverbescherming wordt aangebracht, is de vaarwegbeheerder dan 
aansprakelijk te stellen voor de slijtage van de oevers door vaarbewegingen.
 
Antwoord op vraag 8: zie antwoord op vraag 7.


